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ZÁPISNICA Z ROKOVANIA VV SZTPŠ 

 

 

Prítomní: J. Riapoš, B. Režňák, J. Bezecný, R. Mezík, J. Medera, A. Kánová 

Prizvaní: M. Balcová, M. Čapla 

 

Program:   

1. Otvorenie  

2. Kontrola zápisnice a uznesení z ostatného VV SZTPŠ 

3. Zhodnotenie roku 2021 

4. Návrh reprezentácie a zloženie realizačných tímov pre rok 2022 

5. Príprava Volebného valné zhromaždenie SZTPŠ a organizačná štruktúra sekretariátu 

SZTPŠ 

6. Návrh zloženia nových ŠTK na roky 2022 – 2024 

7. Chata Remata 

8. Udeľovanie ocenení SZTPŠ za roky 2021 – vyhodnotenie 

9. Situácia v spoločnosti Triumf ducha, s.r.o. 

10. Rôzne 

11. Záver 

 

K bodu č.1 

 

Ján Riapoš v úvode privítal členov VV na prezenčnom rokovaní. Pripomienky k programu neboli 

vznesené, zasadnutie sa bude riadiť predloženým programom.      

 

K bodu č. 2 

 

Martina Balcová, administrátor VV SZTPŠ vykonala kontrolu uznesení.  

Uznesenie č. 9/2021/D/1  až Uznesenie č. 9/2021/D/5 – úloha splnená. 

Uznesenie č. 9/2021/D/3- úloha trvá.   

 

K bodu č.3 

 

Martin Čapla ako zástupca športového odd. SZTPŠ zhodnotil športové výsledky športovcov za rok 

2021. Za najdôležitejšiu športovú udalosť považuje PH Tokio 2020, na ktorej naši športovci 

dosiahli mimoriadne úspechy. V roku 2021 boli MS v cestnej cyklistike a po 16 rokoch aj ME. 

Majstrovstvá sveta prebehli aj v šachu v Španielsku. Ďalším významným podujatím boli ME 

v boccii.  

 

Ján Riapoš dobre fungujúca ŠTK sa odzrkadľuje aj na výsledkoch športovcov daných športov. 

Navrhuje, aby boli zvolávané pravidelné stretnutia s predsedami ŠTK – diskusia k fungovaniu 

športu vôbec.  
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Alena Kánová, predseda DO SZTPŠ – Disciplinárnemu orgánu sa v januári znížil počet členov, 

nakoľko Juraj Štefák nás opustil. V roku 2021 boli športovci bez disciplinárneho prehrešku. DO 

pracoval na aktualizovaní Stanov SZTPŠ v nadväznosti na prijatú aktualizáciu zákona vo veci 

Disciplinárnej odvolacej komisie. 

 

Ján Bezecný, predseda KK SZTPŠ/kontrolór – v roku 2021 boli všetky Daňové priznania 

a vyúčtovania štátnych dotácii podané v termíne. Pravidelnou úlohou KK bola kontrola 

zverejňovania čerpania na web stránke SZTPŠ. Informoval o zvolení novej hlavnej kontrolórky 

športu (p. Dvorščíková).  Do budúcna by uvítal väčšiu angažovanosť členov KK SZTPŠ pri riešení 

situácii vo zväze. Zároveň informoval o úspešnom zvládnutí skúšok, ktoré sú nevyhnutné pre 

výkon kontrolóra zväzu. 

 

Juraj Medera, člen VV (rozvoj a mládež) – v rámci rozvojových projektov je rád, že sa v roku 

2021 opäť podarilo zrealizovať Grantovú výzvu SZTPŠ na podporu klubov. V rámci grantovej 

výzvy boli podporené aj mládežnícke projekty a mládež v kluboch. Priorita pre rok 2022 bude 

zostaviť rozpočet pre ďalšie fungovanie mládeže vo zväze. 

 

Branislav Režňák, člen VV (štátna športová reprezentácia) – v roku 2021 bolo najdôležitejšie 

športové podujatie, PH Tokio, ktoré sa aj napriek pandemickej situácii podarilo zrealizovať. Tešia 

ho výsledky telesne znevýhodnených športovcov nielen na tomto podujatí, ale aj v rámci ďalších 

športových podujatí. Verí, že rovnako úspešné, bude aj vystúpenie našich športovcov na Zimných 

paralympijských hrách v Pekingu, kde budeme mať zastúpenie v zjazdovom lyžovaní, curlingu aj 

v parahokeji na sánkach.  

 

Róbert Mezík – naďalej pokračoval v zasielaní infoservisu, ktorý bol športovcom distribuovaný 

každý mesiac s informáciami o činnosti zväzu a o podujatiach, na ktorých sa športovci zúčastnili. 

Teší ho, že sa podarilo zrealizovať po ročnej prestávke Udeľovanie ocenení SZTPŠ za rok 2021. 

 

Úloha: Zvolať zasadnutie odborných komisií DO SZTPŠ a KK SZTPŠ v 1. polroku 2022 

a preveriť záujem či členovia budú chcieť pokračovať v ďalšom volebnom období. 

 

 

K bodu č. 4  a 6 (zlúčenie bodov) 

 

Martin Čapla – predložil na schválenie zloženie reprezentačných družstiev na rok 2022 a tiež 

návrhy na zloženie ŠTK jednotlivých športov, ktoré boli doručené športovému oddeleniu SZTPŠ. 

 

Biliard – bez pripomienok 

 

Boccia – bez pripomienok 

 

Cyklistika – Pôvodný návrh zloženia ŠTK bol: Predseda ŠTK - Milan Orosz a členovia: B. Režňák, 

P. Chlebo. Po diskusii členov VV SZTPŠ, došlo k pozmeňovaciemu návrhu, kedy VV SZTPŠ 

navrhol na post predsedu ŠTK cyklistiky Branislava Režňáka, ktorý zastupuje paracyklistov vo 

Výkonnom výbore Slovenského cyklistického zväzu a VV SZTPŠ má za to, že bude lepšie 

zabezpečená kontinuita informácii medzi oboma zväzmi a samotnými športovcami práve 

prostredníctvom p. Režňáka. Zároveň VV SZTPŠ navrhuje, aby pozícia reprezentačného trénera 

cyklistiky bola pozícia reprezentačného manažéra tímu, nakoľko všetci reprezentanti majú svojich 

osobných trénerov a reprezentačný tréner žiadnym spôsobom nevstupoval do ich tréningovej 

prípravy. Práve naopak, zabezpečoval výlučne servis okolo športovcov skôr v pozícii manažéra.   
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Martin Čapla za športové odd. SZTPŠ vyjadril súhlas, že reprezentačný tréner cyklistiky je skôr 

manažérom, ktorý zastrešuje bezproblémový chod reprezentácie. 

 

O predloženom pozmeňovacom návrhu dal predseda SZTPŠ hlasovať: 

 

Hlasovanie o pozmeňovacom návrhu na pozícii predsedu ŠTK cyklistiky – B. Režňák:  

Za: 3          Proti: 0            Zdržal sa: 1 

 

Hokej na el. vozíku – VV SZTPŠ navrhuje, aby tento nový šport začal rovnako uvažovať o pozícii 

manažéra, ktorý bude nápomocný pri rozvoji tohto športu a aj pri samotnom fungovaní. 

 

Lukostreľba – bez pripomienok. Skúsiť preveriť, či by nemal záujem o členstvo v ŠTK  Peter 

Kuračka. 

 

Stolný tenis – v tomto období sa skladá nové zloženie ŠTK. VV SZTPŠ poveruje riadením Tomáša 

Vargu až do obdobia skonštituovania novej ŠTK. V tomto momente bude VV SZTPŠ schvaľovať 

len reprezentáciu. Reprezentácia bude, do obdobia zvolenia nového reprezentačného trénera, 

pracovať pod trénerom Andrejom Bardoňom. 

 

Šach – na pozícii predsedu ŠTK došlo k výmene, keď Emila Konkoľa nahradil p. Boldiš, ktorý sa 

javí ako veľmi schopný človek.  V rámci reprezentácie ukončila svoju činnosť veľmi talentovaná 

Nikola Konkoľová. 

 

Tenis na vozíku – po dlhých rokoch formovanie ŠTK, sa našiel predseda p. Stankovič, ktorý veľmi 

pekne pracuje. Svojej funkcie sa dober ujal. Aktuálne situácia – športové odd. SZTPŠ sa dlhodobo 

usiluje spolu s Tomášom Masarykom o jeho preradenie do quad kategórie, vzhľadom na dva roky 

trvajúcu pandémiu sa jeho klasifikácia stále prekladá. Najbližší termín je v marci 2022.  

Marek Gergely ukončil spoluprácu s trénerom Miroslavom Jantúlikom, ktorý bol zároveň 

reprezentačným trénerom. Ním nastavené pravidlá sa dodržiavali len určitý čas a zložitosť situácie 

vyústila až do ukončenia spolupráce.  

Ján Riapoš – nebola navrhnutá reprezentácia, preto budeme schvaľovať len zloženie ŠTK. 

Následne je  nutné zvolať stretnutie ŠTK, aby sa hľadali nové spôsoby fungovania.  

 

Volejbal – navrhnutý nový predseda Josef Mihalco, bude pre ŠTK prínosom, keďže sám bol 

dlhoročným reprezentantom vo volejbale a pozná jeho fungovanie.  

 

Predseda SZTPŠ Ján Riapoš dal hlasovať o zložení reprezentácii, realizačných tímov aj 

jednotlivých ŠTK   

 

Hlasovanie o predložených návrhoch na reprezentáciu, realizačné tímy a zloženie ŠTK:  

Za: 4          Proti: 0            Zdržal sa: 0 

 

Úloha: Písomne informovať novozvolených predsedov a členov ŠTK o ich schválení. Je potrebné 

ich informovať aj o schválenej reprezentácii a zloženie realizačných tímov. 

 

K bodu č. 5 

 

Ján Riapoš v tomto roku sa bude konať Volebné valné zhromaždenie SZTPŠ, aby všetko bolo 

pripravené a koordinované navrhuje ustanoviť pracovnú skupinu: Martina Balcová, Martin Čapla, 

Tomáš Varga, ktorí budú VVZ SZTPŠ pripravovať. Zároveň prebehla diskusia k ďalšiemu 
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fungovaniu zväzu. Ján Riapoš by videl priestor na vytvorenie pozície podpredsedu zväzu, keďže 

agendy neustále pribúda, tento by bol zodpovedný za ekonomiku a fungovanie zväzu ako celku. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu pracovnej skupiny M. Balcová, M. Čapla, T. Varga: 

Za: 4          Proti: 0            Zdržal sa: 0 

 

Ján Riapoš ďalej informoval členov VV, že od nového roka bude za zverejňovanie ekonomických 

podkladov na webe SZTPŠ, podľa zákona o športe, zodpovedná Martina Balcová. Narážame na 

nefunkčnosť niektorých Športovo-technických komisií, bude potrebné nastaviť lepšie fungovanie 

do budúcna, zintenzívniť komunikáciu športového odd. s jednotlivými predsedami ŠTK. Jeho 

snahou je prijímať také zmeny, ktoré povedú k systémovému pokroku. Z jeho pohľadu je 

nevyhnutné urobiť aj reformu sekretariátu. Chce VV SZTPŠ predložiť návrh na zmeny. 

 

 

K bodu č. 7 a 9 (zlúčenie bodov) 

 

Podľa požiadavky boli predložené tri ponuky realitných kancelárii (príloha zápisnice). Juraj 

Medera ozrejmil jednotlivé ponuky, nakoľko sa osobne stretol so všetkými maklérmi.  

Ján Riapoš navrhuje vyžiadať zmluvy od RK Remax a Butterfly, nakoľko ich ponuky boli 

najlepšie spracované.  

 

Hlasovanie o vyžiadanie zmlúv na zastupovanie od RK Remax a Butterfly: 

Za: 4          Proti: 0            Zdržal sa: 0 

 

Triumf ducha, s.r.o. 

Ján Riapoš od prebratia spoločnosti sa pracovalo na jej stabilizácii, došlo k ukončeniu prenájmu 

Chaty Rematy, aby nevznikali ďalšie náklady. Aj napriek tomu, že Chata Remata sa takmer dva 

roky nevyužíva, napriek tomu vznikajú náklady, napr. revízia komínov, deratizácia, výťahy, 

požiarna ochrana a pod. Snažili sme sa náklady minimalizovať čo najviac. V prípade spoločnosti 

Triumf ducha je nevyhnutné sa začať upriamovať na novú víziu jeho fungovania - marketing. 

V súvislosti so zverejnením dvoch ročných účtovných závierok do Registra ÚZ, bola vykonaná 

oprava, keď sa do registra podala opäť pôvodná schválená Valným zhromaždením SZTPŠ účtovná 

závierka. 

 

K bodu č. 8 

 

Róbert Mezík informoval prítomných, že ku koncu roka 2021 sa podarilo sprocesovať Udeľovanie 

ocenení SZTPŠ za rok 2021. V decembri predsedovia ŠTK zasielali svoje návrhy na nominácie 

a následne prebehlo hlasovanie. Podrobne informoval o výsledkoch a víťazoch jednotlivých 

kategórií.  

 

Ján Riapoš je rád, že túto tradíciu sa nám podarilo po roku zrealizovať. Navrhuje spracovať tlačovú 

správu, pripraviť gratulačný diplom a následne vypublikovať cez naše komunikačné kanály (web, 

Regisport, sociálne siete). Do budúcna navrhuje pouvažovať o aktualizácii Udeľovania ocenení 

SZTPŠ, ako napr. kto môže hlasovať.  

 

Hlasovanie o potvrdení výsledkov Udeľovania ocenení SZTPŠ za rok 2021: 

Za: 4          Proti: 0            Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 10 

  

A) Schválenie audítora SZTPŠ   

 

Ján Riapoš predložil návrh na schválenie auditora Ing. J. Lesayovej, ktorá audituje SZTPŠ už 

niekoľko rokov. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu: 

Za: 4          Proti: 0            Zdržal sa: 0 

 

B) Návrh koncepcie práce s mládežou SZTPŠ (predkladá Pavel Bílik) – presunuté na ďalšie 

rokovanie 

 

C) Web stránka SZTPŠ  

 

Člen VV SZTPŠ Róbert Mezík prejavil záujem na inovovaní webovej stránky SZTPŠ, ktorú 

považuje za zastaralú a pre potreby zväzu už nepostačujúcu. Predseda SZTPŠ požiadal 

o vypracovanie koncepcie stránky a vízie akou by sa mala stránka uberať. 

 

 

ZÁVER 

 

Predseda SZTPŠ poďakoval členom VV SZTPŠ za rokovanie. 

 

V Bratislave, dňa 11.01.2022 

 

Zapísal:  Mgr. Martina Balcová   ................................................. 

 

Predsedajúci:  Dr.h.c. PhDr. Ján Riapoš, PhD.  ................................................. 
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UZNESENIE č. 01/2022 

 

A) BERIE NA VEDOMIE 

 

1. Návrh programu zasadnutia VV SZTPŠ 

2. Hodnotiacu správu športového odd. SZTPŠ za rok 2021 vo veci účasti telesne 

znevýhodnených športovcov na športových podujatiach 

3. Hodnotiacu správu predsedu DO SZTPŠ, KK SZTPŠ a členov VV SZTPŠ za rok 2021 

4. Návrh zloženia reprezentácie, realizačných tímov a zloženie ŠTK. V cyklistike berie 

na vedomie pozmeňujúci návrh VV SZTPŠ na pozícii predsedu ŠTK. 

5. Návrh na zloženie pracovnej skupiny pre prípravu VVZ SZTPŠ v roku 2022 

6. Predložené cenové ponuky realitných kancelárii na zastupovanie SZTPŠ pri predaji 

nehnuteľnosti Chata Remata 

7. Záverečnú správu z Udeľovania ocenení SZTPŠ za rok 2021  

8. Návrh na audítora SZTPŠ pre rok 2022 v osobe Ing. Jaroslavy Lesayovej 

 

B) SCHVAĽUJE 

 

1. Program zasadnutia VV SZTPŠ  

2. Zloženie reprezentácie a realizačného tímu cyklistiky pre rok 2022. Zároveň schvaľuje 

zloženie ŠTK cyklistiky podľa pozmeňujúceho návrhu – Predseda ŠTK: Branislav 

Režňák, členovia ŠTK: Milan Orosz a Patrik Chlebo.  

3. Zloženie reprezentácie, realizačných tímov v jednotlivých športových odvetviach na 

rok 2022 a zloženie ŠTK športov pre obdobie 2022-2024. 

4. Predložené cenové ponuky realitných kancelárii na zastupovanie SZTPŠ pri predaji 

nehnuteľnosti Chata Remata a žiada o vypracovanie zmlúv pre zastupovanie od RK 

Remax a RK Butterfly. 

5. Predložené výsledky Udeľovania ocenení SZTPŠ za rok 2021. 

6. Pracovnú skupinu pre prípravu VVZ SZTPŠ v roku 2022 podľa predloženého návrhu. 

7. Audítora SZTPŠ Ing. Jaroslavu Lesayovú pre rok 2022 

 

C) UKLADÁ 

 

1. Predsedovi KK SZTPŠ a DO SZTPŠ zvolať zasadnutie odborných komisií, ktoré 

zastupujú v 1. polroku  

T: do 30.6.2022 

Z: predseda KK SZTPŠ a predseda DO SZTPŠ 

 

2. Písomne informovať novozvolených predsedov a členov ŠTK o ich schválení a tiež 

o schválení reprezentácie a realizačných tímov  v jednotlivých šport. odvetviach 

T: 30.01.2022 

Z: sekretariát SZTPŠ 
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3. Písomne informovať Ing. Jaroslavu Lesayovú o jej zvolení za audítora SZTPŠ pre rok 

2022 

T: okamžite 

Z: sekretariát SZTPŠ 

 

4. Písomne spracovať koncepciu webovej stránky SZTPŠ 

T: do konania ďalšieho VV SZTPŠ 

Z: člen VV SZTPŠ – Róbert Mezík 

 

5. Zaslať zápisnicu členom VV SZTPŠ a kontrolórovi SZTPŠ 

T: do 25 dní od konania VV SZTPŠ 

Z: sekretariát SZTPŠ 

 

6. Zverejniť zápisnicu na webovom sídle SZTPŠ 

T: do 25 dní od konania VV SZTPŠ 

Z: sekretariát SZTPŠ 


